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Legea 165/ 2013 privind măsurile pentru finalizarea procesului de restituire a imobilelor 

preluate în mod abuziv în perioada regimului comunist din România prevede restituiri în 

natură a clădirilor, terenurilor agricole, cu sau fără investiții și cele forestiere, aflate în 

domeniul public sau privat al statului sau, după caz, al unității administrativ-teritoriale.
În județul Bacău, din 276.851 de hectare existente au fost retrocedate, după anul 1989, 

peste 100.000 de hectare de pădure.
În urma intrării în vigoare a Legii 165/2013 la nivelul întregii țări vor fi revendicate terenuri și 

păduri cu o suprafață totală de peste 3.6 milioane de hectare, în valoare estimată la un 

miliard de euro aflate acum în proprietatea statului. Situația hectarelor de pădure retrocedate 

în ultimii ani arată că noii proprietari nu au fost interesați de calitatea mediului, ci de tăierea și 

valorificarea copacilor rezultând astfel, defrișări masive din fondul forestier proprietate de stat 

și privată.

Având în vedere cele prezentate, vă rog să-mi comunicați, ce măsuri veți lua pentru ca 

terenurile forestiere retrocedate să nu fie administrate în mod abuziv de către proprietari, 

pentru a se diminua fenomenul de exploatare forestieră existent în România.

Solicit răspuns scris.

Cu deosebită considerație,

SENA TOR,

Dumitru - Marcel Bujor


